



Ref : ADM/WMCC/LMN/2026/26

: المرجع

Date : 16/07/2026

: التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين في أبوظبي

Subject : Deployment of temporary Aids to Navigation

الموضوع : تركيب مساعدات ملاحية مؤقتة

Location : Waterway under Sheikh Zayed Bridge, Abu Dhabi

الموقع : القناة المائية أسفل جسر الشيخ زايد، أبوظبي

Please be informed that during conducting maintenance works for Sheikh Zayed bridge in Abu Dhabi, temporary Aids to Navigation will be installed from 16th of July 2026 till 31st of December 2026, in the waterway under the bridge as per the illustrative maps attached.

يرجى العلم أنه أثناء تنفيذ أعمال صيانة لجسر الشيخ زايد في أبوظبي، سيتم تركيب مساعدات ملاحية مؤقتة اعتباراً من 16 يوليو 2026 وحتى 31 ديسمبر 2026 في القناة المائية أسفل الجسر، بحسب ما هو مبين في الخرائط التوضيحية المرفقة.

All waterway users, mariners, and maritime operators are advised to remain vigilant, maintain a sharp lookout, and navigate with caution while transiting through this area. Users are required to follow the temporarily marked navigation channel and comply with all relevant instructions and navigational signs.

ينصح جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحيلة والإبحار بحذر أثناء المرور عبر هذه المنطقة، مع الالتزام باتباع القناة الملاحية المؤقتة المحددة وأي تعليمات أو علامات ملاحية ذات صلة.



مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية

Waterway Monitoring and Control Center



الخرائط التوضيحية والإحداثيات Illustrative Maps & Coordinates





مركز المراقبة والتحكم للممرات المائية
WATERWAY MONITORING AND CONTROL CENTRE

